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Από το υπ'αριθ. 2 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 11/97 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση αναπομπής του 2ου θέματος «Επί 
εγγράφου Ιονικής Τραπέζης - υποκαταστήματος 
Βεροίας, σχετικά με τη μετατόπιση περιπτέρου 
ιδιοκτησίας Δημητρίου Ηλιάδη» στο Σ.Σ της 6ης 
Συνοικίας». 

 
 
 Σήμερα 13 Ιανουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

    Παρόντες                     Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Ι. Κουρουζίδης  -------------------- 
2. Μ. Ποτουρίδης 2. Κ. Κόλβατζης   
3. Κ.  Βαφείδης 3. Π. Καρασαββίδου   
4. Α. Δελαβερίδης 4. Α. Μαρκούλης   
5. Δ. Αδάμου      
6. Θ.  Τέτος      
7. Ε. Λελεκάκης      
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Καραντουμάνης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Λ. Τάκης    Θ. Δεμερτζής 
12. Ε. Παναγιωτίδης  
13. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 10 / 97 
14. Ε. Σοφιανίδης απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Πουλασουχίδης και 
15. Χ. Παπαγεωργίου Μ. Αδαλόγλου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθμ. 11 / 
16. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 97  απόφασης  προσήλθαν  οι  κ.  κ.  Φ. Γαλανούδη 
17. Β. Τσίλης και  Β.Τσίλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 13/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 33/97 απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης  
 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 18-12-96 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Με το από 13-8-96 
έγγραφό της η ΙΟΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ - Υποκ/μα Βέροιας - ζητάει τη μετατόπιση του 
περιπτέρου του κ. Ηλιάδη Δημητρίου, το οποίο βρίσκεται επί της οδού Εληάς 7, γιατί 
λόγω της θέσης του θα δημιουργήσει πρόβλημα στη λειτουργία και κυρίως στην 
ασφάλεια του νέου καταστήματος της Τράπεζας αυτής που πρόκειται να 
λειτουργήσει στην ίδια διεύθυνση. 
 Το Σ.Σ της 6ης Συνοικίας σ’ εφαρμογή της 488/91 απόφασης του Δ.Σ «περί 
μεταβιβάσεως αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ» εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου από 
τη σημερινή του θέση, στη γωνία των οδών Εληάς και Παστέρ επί της οδού Εληάς. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν.1043/80 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος δια εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργ/σμών 
Κοινής Ωφελείας έργων είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. 
 Η τοιαύτη μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης 
υπόψιν και της αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης ως και των γειτνιαζόντων 
περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυταπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάστασις της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ού η 
μετατόπισις». 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Εχετε διαβάσει το θέμα και την εισήγηση του Σ.Σ. Εσείς θ΄αποφασίσετε 
αλλά εγώ θέλω να καταθέσω την πλήρη αντίθεσή μου για τον εξής λόγο. Μέχρι τώρα 
υπεβλήθησαν πολλές αιτήσεις που αφορούσαν μετακίνηση περιπτέρων στο κέντρο 
της πόλης. Δυστυχώς η τοποθέτηση περιπτέρων όπως εξελίσσονται τα πράγματα έχει 
μία επιβάρυνση σε κάποια ιδιοκτησία. Υπήρξαν πολλές αιτήσεις και σε όλες 
σταθήκαμε αρνητικά. Εάν κάνουμε μία μετακίνηση στο κέντρο της πόλης, θ’ 
ανοίξουμε τους ασκούς του αιόλου. Είμαι αντίθετος σ΄αυτή τη θέση του Σ.Σ και 
εισηγούμαι αν θέλετε στο σώμα επειδή είναι σκληρό ν’ απορριφθεί απόφαση του 
Σ.Σ, μ’ αυτή την υπενθύμιση προς το Σ.Σ , ν’ αναπεμφθεί η υπόθεση εκεί και να 
πάρει την τελική απόφασή του για οριστική επικύρωση. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Παπαγεωργίου: Αυτή η επιστροφή σημαίνει έμμεσα, αλλάξτε απόφαση;   
Δήμαρχος: Σημαίνει τη θέση του Δ.Σ, την οποία νομίζω ότι κάποια στιγμή πρέπει τα 
Σ.Σ να σέβονται. Οπως συνέβει και με τη θέση μας να μην μπουν άλλα περίπτερα 
στο κέντρο της πόλης. 
Πρόεδρος: Εφ’ όσον συμφωνούμε στην αναπομπή, πάνω σ΄αυτό το ζήτημα να 
συζητήσουμε. Ορίστε τοποθετήσεις. 
Χιονίδης: Διαφωνώ με την παραπομπή. Τι θα πεί αυτό; Οτι δεν κατάλαβαν τι 
συμβαίνει; Είναι δεδομένη και παγιωμένη η θέση του Δ.Σ και μ΄αυτήν την αιτιολογία 
απορρίπτει την εισήγηση το Δ.Σ. Είναι πιο προσβλητικό αυτό από το να τους 
μεταβιβάσουμε ότι αυτή είναι η μόνιμη απόφασή μας. Είναι σαν να παίζουμε. Πάρτε 
το και ξαναφέρτε το. Πρέπει να σεβόμεθα, ότι κάνουν τα Σ.Σ ένα σπουδαίο έργο 



αλλά το γεγονός ότι έρχεται προς έγκριση σε μας σημαίνει ότι έχουμε δικαίωμα ν’ 
αρνηθούμε. Είναι λιγότερο μειοτικό από την αναπομπή. 
Παναγιωτίδης: Εχω μία μικρή διαφορά με τον κ. Χιονίδη. Αναθέσαμε στα Σ.Σ την 
ευθύνη μεταφοράς των περιπτέρων. Οπως το λέει ο κ. Χιονίδης, είναι σαν να 
αφαιρούμε αυτή την ευθύνη. Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου. Εχω να 
προσθέσω ότι θα πρέπει να περάσουμε ένα μήνυμα προς τα Σ.Σ χωρίς να πάψουνε να 
είναι αυτόνομοι. Θα πρέπει να προσέχουν όμως: α) Την απόφαση που έχουμε πάρει 
να μη γίνονται μεταφορές περιπτέρων στο κέντρο της πόλης για τους γνωστούς 
λόγους και β) Οταν κάνουν εισήγηση για μεταφορά περιπτέρων ο χώρος που θα 
επιλέγουν θα πρέπει να μην προσβάλλει την αισθητική της πόλης. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση να μην εμποδίζει την ανάδειξη ορισμένων παραδοσιακών ή ιστορικών 
κτιρίων που ομορφαίνουν την πόλη. 
 Αμα συμπληρωθεί μ’ αυτό η πρόταση του Δημάρχου συμφωνώ απόλυτα. 
Παπαγεωργίου: Νομίζω ότι το σκεπτικό του κ. Χιονίδη είναι ορθό. Δεν είναι λογικό 
να επιστρέφουμε αποφάσεις, ή διαφωνούμε ή συμφωνούμε. Το Δ.Σ μπορεί στην 
πράξη ν’ απέφυγε μετακινήσεις περιπτέρων. Δεν υπάρχει καμία απόφαση που να 
δεσμεύει τη μετακίνηση περιπτέρων. Η απόφαση που υπάρχει λέει ότι δεν θα γίνει 
περίπτερο στο κέντρο της πόλης. Αυτή είναι η μόνη. Αυτό σημαίνει ότι το Δ.Σ κατά 
περίπτωση έχει τη διακριτική ευχέρεια να κρίνει αν πρέπει να υπάρξει ή όχι 
μετακίνηση. Δεν υπάρχει λογική που να λέει ότι κανένα περίπτερο δεν μετακινείται. 
Δήμαρχος: Κε Χιονίδη να σας εξηγήσω. Μέχρι τώρα από τη στιγμή που δώσαμε 
αυτή την αρμοδιότητα ουδέποτε απορρίψαμε απόφαση Σ.Σ, λειτουργώντας τυπικά 
μόνο σαν επικύρωση της απόφασής τους. Σε δύο περιπτώσεις που υπήρξαν έντονες 
αντιρρήσεις προτιμήσαμε ν’ αναπέμψουμε την υπόθεση με τα πρακτικά, για να λάβει 
γνώση το Σ.Σ και της γενικής θέσης του Δ.Σ, για να ξαναδούν το θέμα. Δεύτερο, 
εμείς σαν Δ.Σ χειριζόμασταν τα θέματα των περιπτέρων πολύ πριν. Είναι φυσικό τα 
Σ.Σ να μην έχουν τη συσσωρευμένη γνώση και την εμπειρία ενός Δ.Σ που θ’ 
αντιμετωπίσει περιστασιακά κάποια θέματα. Δεν είναι κακό αυτό. 
Πρόεδρος: Δύο προτάσεις υπάρχουν. Η μία είναι των κ. κ. Δημάρχου και 
Παναγιωτίδη για αναπομπή του θέματος στο Σ.Σ για επανεξέτεση και υποβολή νέας 
εισήγησης και η άλλη των κ. κ. Χιονίδη και Παπαγεωργίου για λήψη απόφασης με 
βάση την εισήγηση που υπάρχει.  
 Επί της αντιπροτάσεως. Ποιοί ψηφίζουν την αντιπρόταση των κ. κ. Χιονίδη 
και Παπαγεωργίου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Ο.Σιδηρόπουλος, Χ.Παπαγεωργίου, Γ.Χιονίδης, Μ.Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος: Επί της προτάσεως των κ. κ. Δημάρχου και Παναγιωτίδη, ποιοί 
συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι:  
Κ.Ασλάνογλου, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Βαφείδης, Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Θ.Τέτος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, 
Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Φ.Γαλανούδη - Τσανάκα,  Β.Τσίλης, Δ.Ζαμάνης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 18-12-96 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. 
Κων/νου Πουλασουχίδη. 
2.-Το από 13-8-96 έγγραφο της Ιονικής Τράπεζας (υπ/μα Βεροίας) σύμφωνα με το 
οποίο ζητάει τη μετατόπιση του περιπτέρου του Δημητρίου Ηλιάδη που βρίσκεται επί 
της οδού Εληάς 7 διότι θα δημιουργήσει πρόβλημα στη λειτουργία και την ασφάλεια 
του νέου καταστήματός τους που θα λειτουργήσει στην ίδια δ/νση. 



3.-Το υπ’ αρίθ. 3/12-10-96 πρακτικό του Σ.Σ της 6ης Συνοικίας με το οποίο 
εγκρίνεται η μετακίνηση του παραπάνω περιπτέρου από τη θέση που βρίσκεται 
σήμερα στη γωνία των οδών Εληάς και Παστέρ (επί της Εληάς). 
4.-Τις προτάσεις των κ. κ. Δημάρχου, Ε.Παναγιωτίδη, Χ.Παπαγεωργίου, Γ.Χιονίδη. 
5.-Οτι θέση του Δ.Σ είναι να μην τοποθετηθούν άλλα περίπτερα, αλλά και να μη 
μετακινηθούν τα ήδη υπάρχοντα, εντός του κέντρου της πόλης. 
6.- Την ανάγκη αναπομπής του παραπάνω θέματος στο 6ο Συνοικιακό Συμβούλιο για 
να συνεκτιμηθεί και η θέση του Δ.Σ. 
7.-Την υπ’ αρίθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβιβάσεως 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ» σύμφωνα με την οποία τα Σ.Σ  εισηγούνται τη μετατόπιση 
περιπτέρου. 
8.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Εγκρίνει την αναπομπή του 2ου θέματος «Επί εγγράφου Ιονικής Τράπεζας -
υποκαταστήματος Βεροίας, σχετικά με τη μετατόπιση περιπτέρου ιδιοκτησίας 
Δημητρίου Ηλιάδη» στο Σ.Σ της 6ης Συνοικίας για επανεξέταση του θέματος και 
υποβολή νέας εισήγησης αφού συνεκτιμηθεί και η θέση του Δ.Σ για μη τοποθέτηση 
νέων περιπτέρων και μη μετατόπιση των υπαρχόντων στο κέντρο της πόλης. 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  11 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Μ. Ποτουρίδης             Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Βαφείδης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Α. Δελαβερίδης            Ε. Σοφιανίδης 
Δ. Αδάμου                     Χ. Παπαγεωργίου 
Θ. Τέτος                        Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
Ε. Λελεκάκης               Β. Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης       Γ. Χιονίδης 
Κ. Γκαβαϊσές                Δ. Ζαμάνης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης       Μ. Αδαλόγλου 
                                        Π.Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  24 - 1 - 1997 
       Ο Δήμαρχος  

 
 
 

  ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


